
 

 

Förslag från styrelsen 

2019-03-09 

 

 

Styrelsen För Ledarna inom Handeln har under perioden värderat medlemsavgiften i balans med den 

verksamhet som bedrivs och funnit att den håller sig bra och att vi under perioden utökat 

aktivitetsutbudet och även börjat nagga på balanserat kapital.  

Vi tror med den takt vi nu håller och den plan som ligger för 2019-2020 så kommer vi vara beroende 

av en oförändrad medlemsavgift.  

 

 

-Styrelsen föreslår att stämman beslutar att föreningsavgiften  lämnas oförändrad  för 

stämmoperioden . (24:-)    

 

/Styrelsen Ledarna inom Handeln    


